
7 سیاسی

میرکاظمی رئیس سازمان برنامه و بودجه: 

امیدواریم برنامه هفتم توسعه را تا پایان آذرماه به دولت برسانیم

سخنگوی دولت:

اهمیت رسانه  در ذهن مسئولان ارتقاء پیدا کرده است

رحیمی جهان آبادی عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس:

وزیر کشور و فرمانده انتظامی در مورد
 رفتار لباس شخصی ها پاسخگو باشند

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس گفت: نیاز داریم هم گفتمان مردم را به سمت گفتمان اصلاح طلبانه در چارچوب قوانین
 سوق دهیم و هم نظام را تشویق و ترغیب کنیم که پاسخی که به مردم می دهد پاسخ درخور و در شأنی باشد.

نماینده  مجلس شورای اسلامی :

مدیری که بالای ۵۰ میلیون حقوق می گیرد 
باید دغدغه کار و کارخانه داشته باشد

واکنش وزیر بهداشت به گزارش 
کمیسیون بهداشت

سلیمی عضو کمیسیون اقتصادی:

با دست فرمون فعلی مسئولان وعده های 
دولت برای ساخت مسکن بر زمین می ماند

درد دل های مردم 

با گلوله ساچمه ای 

به اعدام محکوم شد

توییت خطاب به علم الهدی

تایید شد

داود عابدی خداحافظی کرد

عادل فردوسی پور رد کرد

قلاده به گردن 

مشکلی نداریم

بالای۵۰ میلیون 

مرغ ایرانی 

آمال و آرزو 

اخبار ویژه ...

آیت الله نوری همدانی گفت: متاسفانه ما در زمانی به سر می بریم که استکبار 
جهانی با فتنه انگیزی و ایجاد اختلاف بین ملت های محروم و مسلمانان به استثمار 
و چپاول مستضعفان می پردازد و تنها راه مقابله با این نقشه های شوم بیداری و 
آگاهی ملت هاســت. امروز باید مردم را بیدار و از نقشه های دشمنان آگاه کنیم. 
امروز باید خدمات انقلاب را برای مردم بیان نموده و با اتحاد و همبســتگی در 
مقابل دشمنان بایستیم. آیت الله نوری همدانی با مهم خواندن جایگاه تبلیغ و انجام 
امور فرهنگی از سوی روحانیت و مبلغان دینی گفت: باید در کنار تبلیغ و کارهای 
فرهنگی به درد دل های مردم و مشــکلات آنها گوش کرد. حضور شما در کنار 

مردم و حل مشکلات آنها سبب دلگرمی آنها می شود. 

فرماندار شهرستان شیراز جزئیات فوت یک شهروند در محدوده قبرستان 
کشــن را تشریح کرد. لطف الله شیبانی اظهار داشت: در محدوده قبرستان کشن 
شیراز یک آقا که در حال عبور از آن محل بوده مورد اصابت ساچمه قرار گرفته و 
زخمی و به مراکز درمانی انتقال داده شده که بر اثر شدت جراحات وارده، در یکی 
از بیمارستان های شیراز جان خود را از دست داد. فرماندار شهرستان شیراز با اشاره 
به اینکه فردی که کشته شده، رهگذر و کاسب عادی بوده است، تاکید کرد: این 
فرد جزو اغتشاشگران نبوده است. وی در پایان تصریح کرد: تلاش برای شناسایی 

و دستگیری قاتلان این مرحوم توسط اداره آگاهی و پلیس جنایی ادامه دارد.

مرکز رســانه قوه قضاییه اعلام کرد: در راستای دستورهای رئیس دستگاه 
قضائی مبنی بر لزوم تسریعِ همراه با دقت و عدالت در رسیدگی به پرونده  متهمان 
اغتشاشات اخیر و در ادامه رسیدگی به اتهامات این افراد در دادگاه انقلاب تهران، 
حکم اولیه پرونده یکی دیگر از اغتشاشــگران صادر شــد. فردی که در جریان 
اغتشاشات اخیر در خیابان ستارخان تهران با در دست داشتن سلاح سرد، اقدام به 
بستن خیابان، متوقف کردن خودروها و ایجاد ناامنی برای مردم، سپس درگیری 
با مامورین بسیج، جرح یکی از مامورین و ایجاد رعب و وحشت در رهگذران و 
شهروندان کرده بود، به اعدام محکوم شد.  بر اساس دادنامه صادره از سوی دادگاه 
انقلاب تهران، این فرد به اتهام محاربه از طریق کشیدن سلاح سرد به قصد جان 
و ایجاد رعب و وحشت و سلب آزادی و امنیت شهروندان منجر به ایجاد ناامنی 

در محیط و اخلال در نظم و امنیت جامعه به مجازات اعدام محکوم شده است.

مهدی فضائلی عضو دفتر نشر آثار رهبرانقلاب در توییتی نوشت: »جناب 
آقای علم الهدی! اینکه دولتمردان منحط آمریکا به زنان ما ولو متأسفانه بی حجاب، 
چگونه نگاه می کنند مهم نیست، مهم نگاه امثال جنابعالی است. یادآور می شوم 
کــه مقام معظم رهبری به ائمه جمعه رفتــار پدرانه با »همه« را توصیه و چندبار 

تکرار فرمودند.«

حسین ثوری که به همراه تیم بوکس جوانان راهی مسابقات جهانی در اسپانیا 
شده بود، با انتشار ویدئویی تاکید کرد که تصمیمش را برای بازنگشتن به ایران 
گرفته است. این اقدام ثوری با انتقاد اهالی این رشته به ویژه احسان روزبهانی ملی 

پوش پرافتخار ایران همراه شد. 

داود عابدی مجری ورزشــی شبکه خبر با نوشتن متنی در اینستاگرام خود 
از تلویزیون خداحافظی کرد. او نوشــت: »خداحافظ، با سلام و احترام خدمت 
مخاطبین عزیز، مدتی است در سکوت و بدون هیاهو خود را خانه نشین کرده ام؛ 
فقط برای این که کمی برایم التیام باشد. بارها در خود گریستم و فریاد زدم. حرف 
ها شنیدم و سختی ها را به جان خریدم اما تحمل کردم. حالا هم که به اشتراك می 
گذارم، مرا ببخشید. فقط خواستم کمی از احساس این روزهایم برایتان بنویسم؛ 

شاید مرهمی باشد و بدانید گاهی سکوت خود بیشتر از معناست. 

فردوســی پور بازی هــای ایران در جام جهانــی را گزارش نمی کند. گفته 
می شود عادل فردوسی پور، در هفته های اخیر، پیشنهاد های متعددی برای گزارش 
بازی های جام جهانی دریافت کرده، اما به همه آن ها جواب رد داده اســت. او در 
گفت وگویی کوتاه ضمن تایید این موضوع گفت: پس از نزدیک به چهار ســال 
ممنوعیت، گفتند جام جهانی را گزارش کن. در دورانی که ایران عزیز در ماتم و 

اندوه فرزندان خود نشسته، صدای مردم از هر صدایی شنیدنی تر است.

ســردار مجتبی فدا فرمانده سپاه استان اصفهان گفت: نخست وزیر سابق 
رژیم صهیونیستی امیدوار بود که با این اغتشاشات در تهران به تهران و ایران سفر 
کند، ولی جمهوری اسلامی ایران انشاءالله با شکست رژیم کودك کش اسرائیل، 

نخست وزیر آن ها را کت بسته و قلاده به گردن به ایران خواهیم آورد.

احمد وحیدی درباره این که با شــکل گیری اعتراضات در کشــور بار 
دیگــر بحث اختصاص محلی برای برگزاری تجمعات مطرح و گفته شــد 
وزارت کشور متولی این امر است و در حال رسیدگی به این موضوع است 
این بررســی ها در چه مرحله ای قرار دارد، گفت: این موضوع دو مســاله 
دارد؛ نخســت اصل مساله کسانی که به هر حال به یک موضوعی اعتراض 
دارند. مســاله دیگر اینکه در یک مکان خاص باشــد. وزیر کشور که با ایلنا 
گفت وگو می کرد، با اشــاره به این که با اصل اعتراضات ما مشکلی نداریم، 
تاکیــد کرد: در چارچوب قانون افرادی که اعتراض دارند، می توانند مجوز 
بگیرند و مشــخص باشد، طول آن چه مدتی است که می خواهند اعتراض 

خودشان را انجام دهند.

آصفری نماینده مردم اراك، خنداب، کمیجان در مجلس شــورای اسلامی 
با بیان اینکه متاسفانه بعضا مدیرانی در کارخانه ها هستند که توانمندی مدیریت 
ندارند، گفت: مدیری که بالای ۵۰ میلیون تومان حقوق می گیرد ملزم است که 

دغدغه کار و کارخانه داشته باشد و برای ایجاد اشتغال تلاش کند. 

معاون وزیر جهاد کشاورزی گفت: به دلیل عاری بودن کشور ما از آنفلوآنزای 
فوق حاد پرندگان، کشورهای دیگر از جمله کویت درخواست واردات مرغ از 

ایران کرده اند.

رئیس اتاق بازرگانی ایران اظهار داشــت: برنامه هفتم به جای طرح آمال و 
آرزوهای بلند پروازانه که در گذشته فراوان داشتیم، بیش از هر چیزی باید به دنبال 
تغییر ریل اداره کشور در جهت تامین منافع کشور و مشارکت حداکثری در تکرار 
این برنامه محسوب شود. یکی از مشکلات برنامه های قبلی عدم توجه به واقعیت 
زمان تدوین برنامه از جمله آثار تحریم ها بر توان تولیدی  کشور و مشارکت ندادن 

بخش خصوصی و استان ها و دیگر گروه های مرجع بوده است.

سرویس سیاسی-  جلیل رحیمی جهان آبادی 
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شــورای اسلامی در خصوص »لزوم مدیریت چرخه 
خشونت در کشور و همچنین نظارت بر مسأله لباس 
شخصی ها که می تواند زمینه ساز سواستفاده از جانب 
سودجویان به نام نیروهای امنیتی شود«، گفت: واقعیت 
امر این است که کشور در شرایط خاص و حساسی قرار 
دارد، به نظر من در شرایط فعلی کشور ما نیاز داریم که 
هم از سوی حاکمیت هم از سوی مردمی که معترض 
هستند و هم مردمی که حامی نظام هستند؛ بیان، کردار 
و رفتارهای خودمان را یک مقدار با عقلانیت بیشتری 

با نگاه به منافع و امنیت کشور انتخاب کنیم.
وی ادامه داد: اصلاح امور برای هر نظام سیاسی، 
اجتماعــی، اداری و فرهنگی به نظر من یک ضرورت 
اســت، الان شــما می بینید هر نرم افــزاری که تولید 
می شود، بعد از مدت زمانی )که در گذشته چند سال 
بود و الان به چند ماه رسیده(، نیاز به بروزرسانی دارد.

نماینده مردم تربت جــام و تایباد تصریح کرد: 
از ســوی دیگر سیاســت ها، برنامه ها و ساختارهای 
نظام های سیاسی بر اساس نیاز مردم شکل می گیرند و 
همین مردم اگر احساس نیاز برای تغییر داشته باشند، 
نظام ها باید خودشان را با نیازهای مردم هماهنگ کنند؛ 
اگر بخواهند دوام و بقا داشــته باشــند. در این پروسه 
که از یک طرف نیاز به اصلاح اســت و از یک طرف 
ســاختارهای سیاسی، اداری و اجتماعی در برابر این 
اصلاحات مقاومت می کنند، معمولا چالش ها شروع 

می شود.
عضــو مجمع نمایندگان اســتان سیســتان و 
بلوچستان همچنین خاطرنشــان کرد: خشونت در 
بیان و طرح مطالبات و درخواســت اصلاح در امور 
می تواند یکی از عوامل انحراف از مسیر اصلی باشد، 
چنانچه شما خشونت را در جامعه ترویج کنید، نه تنها 
امور اصلاح نمی شود بلکه بدتر به سمت تنگ نظری، 
بسته شدن فضا و تعصبات بیشتر سوق پیدا می کند. از 
ســوی دیگر اگر حکومت هم در مقابل هر اعتراض 
و خواســته ای خشــونت به خرج دهد نه تنها فضا را 
آرام نخواهد کرد، بلکه زمینه اعتراض بیشتر را فراهم 
می کند. در پاســخ به هر خواســته مردم، در پاسخ به 
تقاضای رفع مشکلات فرهنگی، اقتصادی، اجتماعی 

نمی شود با خشونت رفتار کرد.
وی ادامه داد: معضل اجتماعی را باید به شــیوه 
خاص خودش پاســخ داد، یک بیمــار وقتی به دکتر 
مراجعــه می کند و مثلا دچار دل درد شــده، اگر دکتر 
به جای درمان و دارو با چوب و چماق و باتوم به ســر 
و تن مریض بزند، آن مریض بهتر که نمی شــود هیچ، 

احتمالا دست و پایش هم خواهد شکست.
رحیمــی جهان آبادی با تاکید بر اهمیت و لزوم 
رفتار اصلاح طلبانه، عنوان کرد: جامعه ما آسیب هایی 
دارد، این آسیب ها در حوزه های اجتماعی، اقتصادی و 
فرهنگی هستند و دشمن هم دارد از وجود این آسیب ها 

در کنار مدیریت ضعیف سوءاســتفاده کرده و اوضاع 
را بدتر می کند. از ســوی دیگر ما نیاز داریم به اینکه 
هم گفتمان مردم را به سمت گفتمان اصلاح طلبانه در 
چارچوب قوانین ســوق دهیم و هم نظام را تشویق 
و ترغیب کنیم که پاســخی که به مردم می دهد پاسخ 

درخور و در شأنی باشد.
وی ادامه داد: الان این خشــونتی که دارد ترویج 
می شود از یک طرف به ماموران امنیت و به کسانی که 
حافظ امنیت کشور هستند آسیب می زند و جان آن ها را 
به خطر می اندازد، آن ها فرزند این آب و خاك هستند، 
از سوی دیگر خشونت هایی که ما شاهدیم علیه مردم 
اتفاق می افتد از سوی بعضی از نیروهای حافظ امنیت 
چه انتظامی چه قوای دیگر آن هم قابل پذیرش نیست.

نماینده تربت جام و تایباد افزود: به هر حال این 
آســیبی که به مردم می رسد، چه مردم معترض باشند، 
چه مردم منتقد باشند آسیب زدن به این ها و رفتارهای 
خشــونت آمیز با این ها سیکل خشــونت را تشدید 

می کند.
عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس تصریح کرد: 
باور من بر این است که نخبگان کشور، افراد ذی نفود و 
مسئولان باید کمک کنند که فضا را آرام کنیم، هم حرف 
مردم شنیده شود، هم نظام خواسته ها و مطالبات مرم 
را تعقیب کند و هم اینکه حافظان امنیت و مردم را از 
مقابله با هم دور کنیم؛ حتی مخالفان و موافقان را چون 
در برخی از تجمعات و  حوادث در بعضی از دانشگاه ها 
برخورد میان دانشجویانی که موافق و مخالف بودند، 
رخ می داد. من فکر می کنم فضای کشــور و جامعه را 
باید به سمت آرامش بیشتر سوق دهیم تا اینکه از این 

مرحله عبور کنیم.
رحیمــی جهان آبادی در رابطه با مســأله لباس 
شــخصی ها و اینکه برخی سودجویان چنین فضایی 
سواســتفاده می کنند، ابراز داشت: این ضعف سیستم 
امنیتی و انتظامی کشــور است که افرادی بدون اینکه 
منتسب به جایی باشند و از نظر قانونی مشخص باشد 
که اختیار دارند یا ندارند در این مســائل و مداخلات 
حضور داشــته باشند. من فکر می کنم هم وزیر کشور 
به عنوان رئیس شورای امنیت کشور و هم فرماندهی 
انتظامی کشــور باید پاسخگو باشند که این افراد چه 
کسانی هســتند و چرا این رفتارها را انجام می دهند. 
اگر نیروی پلیس هســتند چرا این کارها را می کنند و 
اگر نیستند متعلق به کجا هستند و چرا پلیس با این ها 
برخــورد نمی کند. این ها نکاتی اســت که مردم هم 

پیرامون آن سوال دارند.
وی همچنیــن بــا تاکید بر آگاهی مــردم برای 
جلوگیری از سوءاستفاده ها و سودجویان تصریح کرد: 
مردم هم باید واقعیت امر را بپذیرند که وقتی کشــور 
دچار بی نظمی، اغتشــاش و آشوب می شود هرکسی 
ممکن است از این وضعیت سوءاستفاده کند. مردم هم 
باید به آرام شدن فضا کمک کنند و جلوی سوءاستفاده 
دشمن و گروه های خشن نظامی و کسانی که دنبال این 
شرایط هستند تا به امنیت کشور آسیب بزنند را بگیرند 
و سعی کنند اعتراضات خود را در چارچوب آرام تر، 
اصلاح خواهانه تــر و در چارچوب دوری از تنش و 
چالش دنبال کنند. من فکر می کنم ترویج خشــونت 
از هر دو طرف کار درستی نیست و قابل پذیرش هم 

نیست.

سرویس سیاسی-  رئیس ســازمان برنامه و 
بودجه گفت: تبصره های بودجه سال ۱۴۰۲ به دولت 
ارائه شده و امیدواریم برنامه هفتم توسعه را تا پایان 

آذر به دولت برسانیم.
مسعود میرکاظمی، درباره این که بحث درباره 

بررســی بودجه ســال ۱۴۰۲ و برنامه هفتم توسعه 
زیاد اســت و رئیس مجلس شورای اسلامی اعلام 
کرد تا برنامه هفتم به مجلس نیاید بودجه را بررسی 
نمی کند، بررسی این لایحه و برنامه در دولت چگونه 
اســت، گفت: هر دو بررسی می شود، به دلیل این که 
در مجمع بررسی ها طولانی شد، سیاست ها با تأخیر 
ابلاغ شد اما در عین حال هر دو را جلو بردیم. رئیس  
سازمان برنامه و بودجه ادامه داد: تبصره های بودجه 
ســال ۱۴۰۲ را به دولت فرستادیم. دولت می تواند 
نظر دستگاه ها را بخواهد و کار روی تبصره ها را آغاز 
کنــد و در عین حال برنامه هفتم را هم جلو می بریم 
و امیدواریــم تا پایان آذرمــاه این برنامه را به دولت 
برســانیم. وی درباره عدم اتکا بودجه به درآمدهای 
نفتی، عنوان کرد: نفت همیشــه یکی از منابع بودجه 
بوده است ولی منبع اصلی نبوده است، نمی شود آن 
را به کنار گذاشت نظر مسئولان کشور هم این نیست. 
میرکاظمی با تاکید بر این که درآمد حاصل از فروش 
نفت نباید به بودجه جاری برود، عنوان کرد: نظر این 
است به سمت درآمدهای مالیاتی برویم و از طریق 

سایر درآمدها، هزینه های جاری دولت تأمین شود و 
فروش نفت برای سرمایه گذاری در کشور اختصاص 
یابد. منظور این نیست که نفت نفروشیم، نفت باید 
بفروشــیم ولی باید تلاش کنیم ارزش افزوده اش را 
بالا ببریم و از خام فروشــی جلوگیری کنیم و برویم 
به سمت این که ارزش بیشــتری ایجاد کنیم، برای 
همین در این دولت ۲ پالایشــگاه پتروپالایشــی با 
ظرفیت تولید ۳۰۰ هزار بشــکه ای توافق نامه هایش 
امضا شــد و برای اجرا رفته اســت که انشاالله تولید 
۶۰۰ هزار بشکه کمک کننده باشد. میرکاظمی درباره 
این که هر سال متن لایحه بودجه منتشر و در اختیار 
عموم قرار می گرفت آیا امســال نیز این کار صورت 
خواهد گرفت، گفت: هنگامی که لایحه بودجه در 
دولت تصویب شد بله قطعا منتشر خواهد شد، یعنی 
هنگامی کــه لایحه به مجلس رفت و مجلس آن را 
تصویب کرد، منتشر خواهد شد.  البته ما زمانی هم که 
لایحه به دست مجلس رسیده باشد و اعلام وصول 
اعلام کند هم می توانیم آن را منتشر کنیم و زمانی هم 

که قانون شد، ابلاغ می شود.

سرویس سیاسی-  ســخنگو و رییس شورای 
اطلاع رســانی دولت با اشاره به نقش و جایگاه رسانه 
در کشور گفت: در حال حاضر مسئولان بیشتر متوجه 
اهمیت و نقش رســانه در ســاماندهی امور شده اند و 
اهمیت و جایگاه رســانه  در ذهن آنان ارتقا پیدا کرده 
اســت. علی بهادری جهرمی در نشست تخصصی با 
روسای دانشکده ها و پژوهشگاه های حوزه ارتباطات 
و رسانه با بیان این جمله که »رسانه در حوزه حاکمیت 
بایــد به جایگاه اصلی خود بازگــردد«، تصریح کرد: 
انتظار از رسانه این است که پیشرو باشد نه پیرو. فعال 
باشــد نه منفعل. رسانه باید به نوعی برنامه ریز و طراح 
خودش باشــد نه اینکه اتفاقی بیفتد و بعد از آن پشت 
سر ماجرا حرکت کند و بگوید که چه کار باید بکنیم. 
وی با اشــاره به دیدگاه های مختلف درباره چگونگی 
تاثیرگذاری مجموعه رســانه ای دولت گفت: مفهوم 

مضیق از عملکرد  تیم رســانه ای دولت می تواند ناظر 
بر ســاختارها و رسانه های وابسته باشد. در حالیکه در 
یک مفهوم موسع، عملکرد رسانه ای دولت شامل کل 
اجزای دولت اعم از تیم رسانه ای و سایر عوامل اجرایی 
می شود. اتفاقا در بســیاری از مواقع ارزش گذاری در 
خصوص عملکرد مثبت یا منفی رسانه ای دولت ناظر 

بر همین تعریف مضیق است. 
رئیس شــورای اطلاع رسانی دولت افزود: قطعا 
ارزش گذاری عملکرد رســانه ای دولت بر اســاس 
تعریف مضیق ساختاری اشتباه است. ساختارها بخشی 
از ماجرا هستند. اما شــما اساتید رسانه می توانید هم 
در ایــن دولت و هم در دولت گذشــته وزیری را در 
ذهن متبادر کنید که عملکرد رســانه ای موفقی داشته 
و یا وزیری که عملکرد رسانه ای او نزد افکار عمومی 
ناموفق بوده است. در حالی که ساختار همان ساختار 

و رسانه های دولت هم همانها هستند. بنابراین بخش 
مهمی از عملکرد رســانه ای دولت به ذهنیت مدیر و 
آشــنایی او به رسانه ارتباط دارد.  برای نقش آفرینی در 
ساختار و عملکرد رســانه ای دولت، تمرکز اصلی بر 
فعال ســازی همه بازیگران حاکمیت- نه فقط متولیان 
رســانه های دولت- باشد. باید با ابزارهای حکمرانی 
برای مدیریت و فعال ســازی همه بازیگران در جهت 
اقناع سازی رسانه ای اســتفاده کنیم. این یعنی گرفتار 
تعریف مضیق از عملکرد رســانه ای دولت نشــویم. 
سخنگوی دولت با مبارك دانستن اشتراك دیدگاه های 
مدیران اجرایی و اهل رســانه با نظرات اســاتید علوم 
ارتبــاط در خصوص چالش ها و اولویت های جایگاه 
رســانه در حکمرانی گفت: باید برای تحول در نظام 
رسانه ای کشــور مدیران و مسئولان را از این اشتراك 

نظر و صدای واحد آگاه کرد.  

سرویس سیاســی- نماینده مردم 
اراك، خنــداب، کمیجــان در مجلــس 
شورای اسلامی با بیان اینکه متاسفانه بعضا 
مدیرانی در کارخانه ها هستند که توانمندی 
مدیریت ندارند، گفت: مدیری که بالای ۵۰ 
میلیون تومان حقوق می گیرد ملزم است که 
دغدغه کار و کارخانه داشــته باشد و برای 

ایجاد اشتغال تلاش کند.
محمدحسن آصفری در نشستی به 
مناسبت سالروز تصویب قانون کار اظهار 
کــرد: وجود قانون کار علیرغم معایبی که 
دارد، ضروری است. وی با بیان اینکه این قانون از سال ۱۳۶۹ تصویب شده تا به 
مســائل کارگری بپردازد، افزود: استان مرکزی با بیش از ۲۵۰ هزار کارگر، استانی 

کارگری محسوب می شود و نیاز است که به حوزه کارگری توجه ویژه شود.
وی با اشــاره به اصل ۴۴ قانون اساسی گفت: این اصل یکی ازمواردی است 
کــه بایــد مورد توجه ویژه قرار گیرد. این اصل یک اصل خوب بوده، اما واگذاری 
های نامناسبی که در قالب اجرای نامطلوب این اصل انجام شد سبب شد که امروز 
کارخانه ها با مشکل مواجه شوند. نماینده مردم اراك، خنداب، کمیجان در مجلس 
شورای اسلامی تصریح کرد: هرکدام از کارخانه های استان در حال حاضر با توجه 
به ظرفیتی که دارند می بایســت امروز دو برابر حال حاضرشان نیروی کار داشته 
باشــند، اما به دلیل واگذاری نامناسب، در حال حاضر برخی تعطیل و برخی نیمه 

تعطیل هستند.
آصفری با بیان اینکه متاســفانه بعضا مدیرانی در این کارخانه ها هســتند که 
توانمندی مدیریت ندارند ادامه داد: مدیری که بالای ۵۰ میلیون تومان حقوق می 
گیرد ملزم است دغدغه کار و کارخانه را داشته باشد و برای ایجاد اشتغال تلاش کند.

وی اضافه کرد: نبود امنیت شغلی یکی از دلایل بروز مشکل اشتغال در حال 
حاضر است، افرادی که مراجعه می کنند درخواست استخدام در شرکت های بزرگ 

دارند، چراکه حداقل این کارخانه ها امنیت شغلی دارند.
نماینده مردم اراك، خنداب، کمیجان در مجلس شورای اسلامی گفت: اگر 
تحریم نباشیم باید میلیون ها دلار برای واردات ماشین آلاتی که در حال حاضر در 
کارخانه ها هستند، هزینه شود، اما متاسفانه این ماشین آلات بدون استفاده هستند 

و استفاده از آنها همت کارفرما و مدیران را می طلبد.
آصفری اضافه کرد: اعتراض کارگران نباید منجر به زندانی شدن آنها و ... شود، 
بلکه در این بین کارفرما و عدم پیگیری و توجه او نسبت به ایجاد کار و اشتغال نیز 
تاثیر داشته و مدیر نیز باید پاسخگو باشد، مدیران باید با مسئولین مربوطه رایزنی 
داشته باشند. وی با بیان اینکه بالای ۶۰۰ واحد صنعتی در استان وجود دارد که بخش 
اعظمی از آنها تعطیل و نیمه تعطیلند، تاکید کرد: مشکلات در حوزه های مختلف 
باید احصا و از طریق وزرای مربوطه یا دیگر مسئولان پیگیری و رفع شود. پیشگیری 
بر برخورد مقدم است و اکنون بررسی ها در حوزه های مختلف باید صورت گیرد.

آصفری با تاکید بر اینکه امروز باید اطلس مهندســی کارگری و صنعتی در 
حوزه های محتلف تدوین شود، گفت: کلیات اصلاح قانون مربوط به بیمه کارگران 
ساختمانی)ماده ۵ قانون کار( در هفته گذشته تصویب شده و باید در هفته های آتی 

ایرادات رفع و مواد دیگر نیز جهت تایید نهایی تصویب شود.

سرویس سیاسی- وزیر بهداشت و 
درمان گفت: گزارش کمیسیون بهداشت 
و درمان مجلس دربــاره وضعیت دارو 
درســت اســت انتقادات بــه تاخیر در 
پرداخت ارز ترجیحی بــود که این ارز 

پرداخت شد.
بهــرام عین اللهــی  دربــاره انتقاد 
کمیسیون بهداشت و درمان از تاخیر در 
پرداخــت یک میلیون دلار ارز ترجیحی 
دارو گفت: انتقادات به تاخیر در پرداخت 

این ارز بود و این ارز پرداخت شد.
وزیر بهداشــت و درمان درباره گزارش کمیسیون بهداشت در صحن در 
خصوص وضعیت دارو تاکید کرد: کمیســیون بهداشت و درمان هر گزارشی 

که داده است، درست است.
پیش از این حسینعلی شهریاری رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس 
شــورای اسلامی، درباره تخصیص ارز ترجیحی که از سوی دولت برای اقلام 
دارویی در نظر گرفته شد و تاثیر آن بر وضعیت فعلی بازار دارو، بیان کرد: دولت 
یک میلیارد دلار ارز ترجیحی برای دارو داد و قرار شد منابع ریالی اش را سازمان 
برنامه و بودجه به بانک بدهد . وی ادامه داد: شهریور ماه گفته شد باید یک ونیم 
میلیارد تومان معادل پانصد میلیون دلار دیگر هم بدهد، اما چون سازمان برنامه 
و بودجه آن یک میلیارد دلار را هم نداده بود این پانصد میلیون دلار را هم هنوز 

نداده  اند و مشکل داریم.

سرویس سیاسی- یک عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی 
گفت: متاسفانه مسئولان اجرایی در وزارت راه و شهرسازی عملکرد قابل قبولی 

در ساخت مسکن و اخذ مالیات از خانه های خالی ندارند.
اصغر سلیمی درباره وضعیت بازار مسکن، بیان کرد: رئیس جمهور در ابتدای 
دولت این وعده را دادند که سالیانه یک میلیون واحد مسکونی که در قانون جهش 
تولید مسکن پیش بینی شده است می سازد و در اختیار مردم قرار می دهد اما به 
نظر می رسد با دست فرمانی که مجریانی این حوزه در حال حرکت هستند ساده 
ترین راه پاك کردن صورت مسئله است، با ادامه روند فعلی در ساخت مسکن 
باید مجریان این قانون دو صفر از ۴ میلیون واحدی که قول ساخت آن را برای ۴ 

سال داده بودند، کم کنند تا بتوانند به تعهدات خود عمل کنند.
این عضو کمیســیون اقتصادی مجلس در ادامه اظهار کرد: از ســوی دیگر 
مجلس قانون اخذ مالیات از خانه های خالی را نیز مصوب کرده است اما تاکنون 

اقدام قابل توجهی برای گرفتن مالیات از خانه های خالی انجام نشده است.
نماینده مردم سمیرم در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه به جرأت می 
توانم بگویم تا به امروز حتی یک واحد مسکونی در منطقه ما ساخته نشده است، 
تصریح کرد: با روند فعلی که دوستان در وزارت راه و شهرسازی در حال فعالیت 

هستند، انتظار نمی رود که شعار دولت در حوزه مسکن محقق شود.
وی ادامه داد: امروز ما شاهد رکود بی سابقه ای در بازار مسکن هستیم. قیمت 
مسکن در تهران و برخی از کلانشهر ها از برخی شهرهایی که در سطح دنیا در 
بحث گرانی مسکن پیشرو بوده اند، بالاتر رفته است. سلیمی در پایان تاکید کرد: 
ما از یک طرف می گوییم نزدیک به ۲ میلیون واحد مســکونی وجود دارد اما از 
سوی دیگر آنها را ساماندهی نکرده ایم. اگر تا به امروز حداقل ۵۰۰ هزار واحد 
مسکونی خالی از این رقم ۲ میلیونی را وارد بازار کرده بودیم خیلی از چالش های 
بازار حل می شد. در ساخت مسکن نیز اگر حداقل ۱ میلیون از این ۴ میلیون واحد 

مسکونی ساخته می شد امروز بخشی از مشکلات حل شده بود.

الان این خشــونتی کــه دارد ترویج می شــود از یک طرف به مامــوران امنیت 
و بــه کســانی که حافظ امنیت کشــور هســتند آســیب می زند و جــان آن ها 
را بــه خطــر می انــدازد، آن ها فرزنــد این آب و خاک هســتند، از ســوی دیگر 
خشــونت هایی کــه ما شــاهدیم علیه مردم اتفــاق می افتد از ســوی بعضی از 
نیروهــای حافظ امنیت چه انتظامی چه قوای دیگر آن هم قابل پذیرش نیســت.
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